

---

**Employment, earnings and hours**  
*Release of historical revisions and  
2006 annual estimates*

**Emploi, gains et durée du travail**  
*Diffusion des révisions historiques et des  
Estimations annuelles 2006*

---

**Note to users :**

In accordance with the normal annual process revision cycle of the survey revisions we made to some data series published at an earlier date.

Seasonally adjusted and unadjusted figures for reference months dating back to 2001 have been revised. There are also some very minor changes to seasonally adjusted estimates dating back to January 1991.

Various estimates are affected by the revisions. The most significant impacts are on the employment estimates for the following industries: Construction; Education; Manufacturing, and Administrative and support, waste management and remediation services.

Historical revisions and the 2006 annual estimates are available since March 30 2007.

For more information contact the Client services of the Labour Statistics Divisions ;

Telephone: (613) 951-4090  
Toll free number: 1(866) 873-8788  
Fax: (613) 951-2869  
E-mail: (labour@statcan.ca)

**Avis aux utilisateurs :**

Conformément au cycle normal de révision annuelle de l'enquête, certaines séries publiées antérieurement ont été touchées par ce processus.

Les données désaisonnalisées et non désaisonnalisées ont été révisées pour les mois de référence à partir de 2001. En plus, des changements mineurs ont aussi été apportés aux données désaisonnalisées débutant avec le mois de référence janvier 1991.

Différentes estimations ont été affectées par cette révision. Les variables les plus touchées sont celles de l'emploi pour les industries suivantes : la construction, les services d'éducation; la fabrication; Services administratifs, de soutien, de gestion des déchets et d'assainissement.

Les révisions historiques et les moyennes annuelles de 2006 sont disponible depuis le 30 mars 2007.

Pour obtenir plus de renseignements, communiquez avec le Services à la clientèle de la Division de la statistique du travail;

Téléphone: (613) 951-4090  
Numéro sans frais: 1(866) 873-8788  
Télécopieur (613) 951-2869  
Courriel: (travail@statcan.ca)